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علی عزیزی با اشــاره به اینکه مجتمع کشتی سازی 
ایزوایکو در مســیر توسعه صنعت راهبردی تعمیر 
شــناورهای بزرگ و ســازه های دریایــی در ایران 
گام های مهمی برداشــته اســت، اظهــار کرد: یکی 
دیگر از دســتاوردهای ویژه ایزوایکو در سال ۱۴۰۳، 
به کارگیری کامل ظرفیت جرثقیل ۱۶۰ تنی بوده است 
که در ۱۰ سال اخیر هرگز از تمام ظرفیت آن استفاده 

نشده بود.
وی بیان کرد: با انجام آزمایش ها و بروزرســانی های 
فنی، موفق شدیم »اسپاد  کن های جک آپ  بارج دنا« به 
وزن ۱۴۰ تن را توسط این جرثقیل درون حوضچه قرار 
دهیم که این عملیات منجر به صرفه جویی ۲۰۰ هزار 

دلاری برای این مجتمع شد.
مدیر گروه شناورســازی بزرگ مجتمع کشتی سازی 
ایزوایکو، همچنین به موفقیت های مجتمع در انجام 
تعمیرات اساسی اســپاد کن ها برای نخستین بار در 
کشور اشــاره و افزود: این نوع تجهیزات حساس در 
قسمت پایه ها، برای برقراری تعادل هنگام عملیات، 
نیازمند رعایت استانداردهای بسیار سخت گیرانه ای 
هســتند که با تکیه بر تخصــص فنی نیروهای خود، 
توانســتیم تعمیرات اساسی بیش از ۴۰ تن از قطعات 
آسیب دیده اسپاد  کن ها را انجام دهیم و آن ها را به سازه 

اصلی متصل کنیم.
عزیــزی اضافه کرد: این پــروژه پیچیده و دقیق برای 
نخستین بار در مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل 

ایران انجام شد.
وی همچنین از تعمیرات جک  آپ »ســحر یک« که 
همواره در عملیات حفاری قرار داشته و نیازمند بازرسی 
دقیق جوش و اتصالات اســت، خبر داد و گفت: پس 
از تمیز کاری و آماده ســازی سازه، اقدام به تعمیرات 
اساسی پایه های دکل شد که اگر این تعمیرات به موقع 
برطرف نمی شد، احتمال از دست دادن شناور و خروج 
از چرخه عملیاتی وجود داشت که تمامی آزمایش های 
غیرمخرب به انجام رسید و تاییدیه های استاندارد لازم 

اخذ شد.
مدیر گروه شناورســازی بزرگ مجتمع کشتی سازی 
و صنایع فراســاحل ایران همچنین با اشاره به تحقق 
بالای اهداف تولید تصریح کرد: طبق برنامه ریزی ها، 
تا پایان شــهریورماه امسال باید هشت هزار و۸۱۸ تن 
تولید انجام می شــد اما با تلاش همکاران، به تولید ۱۶ 
هزار و۶۸۲ تن یعنی معادل ۱۸۹ درصد دست یافتیم که 
این موفقیت نشان دهنده تعهد و توانایی فنی و اجرایی 

کارکنان است.
پذیرش پروژه های بین المللی و توسعه روابط با 

شرکت های خارجی
وی همچنیــن از دیگر دســتاوردهای مهم ایزوایکو 
در ســال۱۴۰۲ را پذیرش و تعمیر یکی از شناورهای 
نفت کش شــرکت خارجی عنــوان کرد و گفت: این 
شناور برای انتقال نفت خام مورد استفاده قرار می گیرد 
و در شرایط سخت تحریم ها، ایزوایکو موفق به ثبت 
رکــورد کوتاه ترین زمان تعمیرات یک نفتکش غول 
پیکــر در بازه زمانی ۱۵ روزه شــد که موجب جلب 

رضایت کامل کارفرمای خارجی شد.
عزیزی افزود: باتوجه به این موفقیت و رضایت کامل 
کارفرما هم اکنون این شــرکت در حال مذاکره مجدد 
برای پذیرش سه شناور دیگر خود در حوض خشک 
ایزوایکو است که این امر می تواند زمینه ورود ایزویکو 

به بازارهای جدید بین المللی را فراهم کند.
مدیر گروه شناورســازی بزرگ مجتمع کشتی سازی 
و صنایع فراســاحل ایران ادامه داد: گروه شناورهای 
بزرگ ایزوایکو، با برخورداری از ۲ حوض تعمیرات و 
نوسازی به ترتیب با ابعاد ۴۷۵ متر طول، ۸۰ متر عرض، 
۱۴.۵ متــر عمق و ۳۷۵ متر طول، ۸۰ متر عرض، ۱۴.۵ 
متر عمق در کشور منحصر به فرد بوده و در منطقه نیز 

جزو بزرگترین آن ها به شمار می آید.
وی توضیح داد: ایزوایکو با بهره گیری از زیرساخت های 
پیشــرفته و متخصصان داخلی، توانســته اســت به 
ظرفیت های بالایی در پذیــرش و اجرای طرح های 
تعمیرات و ساخت دست پیدا کند و این گروه توانایی 
طراحی، ساخت و تعمیر بزرگترین کشتی های موجود 
 ULCC، VLCC، LPG. در دنیــا همچون کشــتی ها
carrier Career و Bulk در بالاترین سطح کیفی و 

کوتاه ترین زمان ممکن را دارد.
مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران )ایزوایکو( 
در ســال ۱۳۵۲ به منظور جذب بخش بزرگی از بازار 
تعمیرات و ســاخت شــناور در ۳۷ کیلومتری غرب 

بندرعباس احداث شده است.
ایجــاد این مجموعــه باتوجه بــه موقعیت طبیعی، 
جغرافیایــی و برخورداری از حوضچــه آرامش به 
مســاحت ۳۸۰ هکتار و همچنین برخــورداری از 
تسهیلات قانونی منطقه ویژه به منظور توسعه صنعت 
و تجارت در محدوده صنایع کشــتی سازی و صنایع 
فراساحل و سازه های دریایی و همچنین صنایع پایین 
دستی و ایجاد کارخانه های مرتبط با حوزه کشتی سازی 
و تامیــن منافع اقتصادی، اجتماعی، منطقه ای، ملی و 
اســتفاده از آخرین فن آوری های مرتبط در راستای 

افزایش تولید و اشتغال پایدار بوده است.
ایزوایکو طی این سال ها با طراحی و ساخت سکوهای 
نفت و گاز نقش خود را در کشور به اثبات رسانده؛ تا 
جایی که امروز به عنوان بزرگ ترین زیرساخت صنایع 
دریایی در کشــور شناخته می شود و هم اکنون با دارا 
بودن سیستم های مختلف از آب گیری و به آب اندازی، 
توانایی ســاخت و تعمیرات هر نوع شناوری در دنیا 

را دارد.

از ابتدای سالجاری تاکنون محقق شد؛

        اقتصــاد کیــش -   مدیر گروه 
شناورسازی بزرگ مجتمع کشتی سازی و 
صنایع فراســاحل ایران)ایزوایکو( گفت: 
هفت فروند شــناور بزرگ و ۲ دســتگاه 
تجهیزات فراساحلی شامل »ریگ حفاری« 
و »جک آپ بارج« از ابتدای ســالجاری 
تاکنون در این مجتمع عظیم صنعتی تعمیر 

شده است.

تعمیر هفت شناور در مجتمع کشتی سازی 
فراساحل ایران در بندرعباس  

اقتصاد کیش -     حسن عبایی به عنوان عضو جدید شورای شورای شهر قشم فعالیت 
خود را در ششمین دوره این شورا آغاز کرد.

بعد از چند ماه که شورای پنج نفره قشم با ترکیب چهار نفر تشکیل و اداره می شد، حسن 
عبایی عضو علی البدل این شورا به عنوان عضو اصلی به شورای اسلامی قشم راه یافت.

وی به عنوان عضو جدید این شــورا جایگزین حبیب بازماندگان قشــمی، جانباز و 
رزمنده هشت سال دفاع مقدس که عصر شنبه ۲۴ شهریور ۱۴۰۳ به علت سکته مغزی 
و همچنین عوارض ناشی از جنگ تحمیلی در بیمارستان شهید محمدی بندرعباس 

جان به جان آفرین تسلیم کرد، شده است.
سرپرست روابط عمومی و امور بین الملل شهرداری قشم با اعلام این خبر گفت: فعالیت 
حسن عبایی به عنوان عضو جدید شورا از امروز با ادای سوگندنامه توسط وی آغاز شد.

رضا کیانی دلیر ادامه داد: شــورای اسلامی شهر قشم یک نهاد محلی قانون گذاری و 
نظارتی در سطح این شهر است که در حال حاضر پنج نفر عضو دارد و متشکل از ۱۸ 

کمیسیون  است.
وی توضیــح داد: مهم ترین وظایف این شــورا انتخاب شــهردار، تصویب بودجه 
شهرداری، تلاش برای شناسایی و حل مشکلات شهری، نظارت بر امور شهرداری و 

سایر سازمان های خدماتی در سطح شهر قشم است.

عضو جدید شورای اسلامی 
 شهر قشم معرفی شد

اقتصاد کیش -  معاون نظارت، بازرسی و حمایت از حقوق مصرف کنندگان هرمزگان 
از آغاز طرح نظارتی بر عملکرد واحد های نانوایی در سطح استان خبر داد.

عبدالرضا پیروی منش عنوان کرد : پیرو طرح نظارتی برای نظارت بر واحد های نانوایی 
و جلو گیری از تخلفات چرخه مصرف و با هدف پیشگیری از هدر رفتن بیت المال 

و مایحتاج عمومی مردم، این طرح بصورت ویژه در سطح استان آغاز گردیده است.
وی گفت:طرح ویژه نظارتی بر عملکرد واحد های نانوایی از تاریخ ۱۴۰۳/۸/۱۵ آغاز 

گردیده و تا پایان ماه جاری ادامه خواهد داشت.
پیروی منش افزود: این بازرسی ها با هدف نظارت بر کیفیت و کمیت نان و رعایت 

نرخ های مصوب اجرایی خواهد شد.
وی بیان داشت:از ابتدای سال تا کنون هزار و ۳۱۵ بازرسی از واحد های صنفی نانوایی 

بعمل آمده که منجر به تشکیل ۲۵۰ پرونده گردیده است.
معاون نظارت، بازرسی و حمایت از حقوق مصرف کنندگان هرمزگان در پایان تاکید 
کرد: شهروندان می توانند در صورت مشاهده هر گونه تخلف واحدهای صنفی اعم از 
کم فروشی، گرانفروشی، عدم درج قیمت مراتب تخلف واحدهای صنفی مراتب را با 
شماره تلفن ۱۲۴ و یا بامراجعه به ادارات تابعه در شهرستان ها و در مرکز استان به سازمان 

صنعت، معدن و تجارت مراجعه نموده و موارد را گزارش نمایند.

معاون نظارت، بازرسی و حمایت از حقوق مصرف کنندگان هرمزگان 
خبر داد: 

طرح ویژه نظارتی بر عملکرد 
واحد های نانوایی

اقتصاد کیش -  تخلیه شناور ۲۷ هزار و ۵۰۰ تنی کالای اساسی برنج در مجتمع بندری 
شهیدرجایی بندرعباس آغاز شده است.

 کیا مدنی رئیس اداره امور بندری اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان امروز سه شنبه 
۲۲ آبان، گفت: این کالای اساســی به انبار منتقل و از اول آذر ترخیص و به سراســر 

کشور ارسال می شود.
کیا مدنی افزود: پیش بینی می شود تخلیه این کشتی تا ده روز آینده به پایان برسد.

وی گفت: روزانه به طور میانگین سه هزار تن برنج از کشتی تخلیه می شود.
رئیس اداره امور بندری اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: یک کشتی دیگر 

حامل برنج نیز تا چند روز آینده نیز به ظرفیت ۲۱ هزار تن در این بندر پهلو می گیرد.
مدنی افزود: از ابتدای سال تاکنون ۱۳ فروند کشتی انواع کالای اساسی با ظرفیت ۵۷۵ 

هزار تن در این بندر پهلودهی و محموله آن تخلیه شده است.
وی گفت: از این میزان دو فروند کشتی برنج بوده است.

اســماعیل مکی زادهمعاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان هم گفت: 
در پهلودهی و تخلیه شناورها، اولویت با کشتی هایی است که حامل کالاهای اساسی 

هستند.
 مکی زاده افزود: پس از صدور اسناد، کشتی های کالاهای اساسی به سرعت در مجتمع 

بندری شهیدرجایی بندرعباس پهلو می گیرند و محموله آنان تخلیه می شود.
مجتمع بندری شهیدرجایی بندرعباس بزرگترین بندر تجاری کشور است.

۶۰ درصد صادرات و واردات کشور از این بندر انجام می شود.

تخلیه بیش از ۲۷ هزار تن کالای اساسی برنج 
در بندرشهید رجایی بندرعباس

اقتصاد کیش -     فرماندار بندرعباس گفت: احداث تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس 
از دهه ۶۰ آغاز شده است که با اقدامات انجام شده در سه سال اخیر شاهد ۶۰ درصدی 

پیشرفت آن هستیم.
حبیب بهادری در نشست مدیران آب و فاضلاب بندرعباس به خدمات انقلاب اسلامی 
اشــاره کرد و اظهار کرد: در یکی از حوزه هایی که خدمات شایانی انجام شده، حوزه 

آبرسانی است.
به گفته وی، در سه سال گذشته رویکرد بسیار خوبی در حوزه آب و فاضلاب شکل 

گرفته است.
فرماندار بندرعباس گفت: در حوزه جمع آوری فاضلاب کار بسیار بزرگی صورت 
گرفته که یکی از این اقدامات تکمیل تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس است که از دهه 

۶۰ آغاز شده و تنها در سه سال اخیر شاهد ۶۰ درصد پیشرفت هستیم.
وی، برخورد با انشعاب های غیرمجاز را مورد تاکید قرار داد و بیان کرد: فرمانداری در 

این زمینه همکاری لازم را با آبفا انجام خواهد داد.
بهادری به آمادگی فرمانداری برای آموزش دهیاران و بخشــداران در ترویج فرهنگ 
مصرف بهینه آب اشــاره کرد و گفت: باید تلاش کنیم تا آب شــرب صرفاً در بخش 

بهداشت و شرب مورد استفاده قرار گیرد و از آبیاری فضای سبز خودداری شود.
فرماندار بندرعباس همچنین ایجاد مسکن بدون توجه به زیرساخت را اشتباه دانست و 

گفت: با ایجاد زیرساخت ها، می توان از مشکلات جلوگیری کرد.
وی، بازگو کردن اقدامات انجام شده و برنامه های پیش رو را ضروری دانست و خواستار 
تبیین بیشتر اقدامات در حوزه آبفا با توجه به فعالیت های گسترده این شرکت در سطح 
استان و شهرستان بندرعباس شد تا از این طریق بتوان تصویری از آینده به مردم ارائه کرد.

 فرماندار بندرعباس:

تصفیه خانه بندرعباس به پیشرفت
 ۶۰ درصدی رسیده است

اقتصاد کیش -  رضا اوژند رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی از جلسه هماهنگی و 
برنامه ریزی سی و ششمین جشنواره تئاتر هرمزگان خبر داد.

به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان، رضا اوژند گفت: 
جلسه هماهنگی و برنامه ریزی جهت میزبانی از سی و ششمین جشنواره تئاتر استانی 
در شهرستان بندرلنگه به ریاست مراد زاده فرماندار و  پیشدار معاون هنری و سینمایی 
اداره کل، کریمی رئیس انجمن هنرهای نمایشی استان و جمعی از هنرمندان ،خیرین و 

مدیران دستگاه اجرایی شهرستان در سالن اجتماعات فرمانداری برگزار شد.
در ابتدای این جلسه فرماندار بندرلنگه بیان نمود: بسیار خرسندیم که میزبان هنرمندان و 
اهالی فرهنگ جهت رویداد جشنواره تئاتر استان هرمزگان هستیم و امیدواریم بتوانیم 

میزبان خوبی برای این جشنواره باشیم.
مراد زاده عنوان کرد: امسال به دلیل میزبانی بندرلنگه از جشنواره تئاتر تمام دستگاه های 
اجرایی شهرستان بسیج شده تا بتوانند هر چه زودتر نواقص سالن پلاتو را رفع و آماده 

بهربرداری برای این جشنواره کنند.
انوشیروان پیشدار در این مراسم ضمن تشکر و پیگیری های فرماندار بندرلنگه بیان 
کرد: سی و ششمین جشنواره تئاتر هرمزگان در حالی برگزار خواهد شد که ما تمام 
سعی خود را کرده ایم تا بتوانیم این رویداد مهم را برگزار و تمرکز را از مرکز استان به 
شهرستان ها منتقل کنیم و بتوانیم از ظرفیت شهرستان ها برای برگزاری رویدادهای 

مهم استفاده نماییم.
معاون هنری و سینمایی اداره کل در ادامه بیان کرد: در شهرستان بندرلنگه یک همدلی 
و همکاری خوبی میان مسئولان شهرستان وجود دارد و در این مدت برای مهیا سازی 

سالن تلاش های زیادی را انجام داده اند که از همگی آنها سپاسگزارم.
گفتنی اســت: سی و ششمین جشنواره تئاتر استان هرمزگان ۲۹ آبان الی ۲ آذر ماه به 

میزبانی شهرستان بندرلنگه برگزار می شود.

بندرلنگه میزبان سی و ششمین  
جشنواره تئاتر استان هرمزگان

اقتصاد کیش -    مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: ۶۴ طرح آبرسانی 
در شهرستان بندرعباس در حال انجام است که برای اجرای آن یک هزار و ۷۶۰ میلیارد 

ریال اعتبار پیش بینی شده است.
عبدالحمید حمزه پور در نشست مشترک با فرماندار و بخشداران شهرستان بندرعباس 
افزود: از این میزان تاکنون ۲۲۸ میلیارد ریال برای اجرا و تکمیل این طرح های آبرسانی 

اختصاص یافته است.
وی بیان کرد: ۱۴ مورد از این طرح های آبرسانی در منطقه یک، ۱۴ طرح در منطقه ۲، 
۳۰ طرح در منطقه سه آبفا بندرعباس و ۶ طرح نیز در بخش فین از توابع این شهرستان 

قرار دارد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان ضمن قدردانی از همکاری فرمانداران، 
بخشداران و دهیاران شهر بندرعباس برای گذر از تابستان ۱۴۰۳ اظهار کرد: برای تامین 
آب آشامیدنی پایدار بسیاری از طرح های راکد را فعال کردیم و در حال حاضر در سخت 

گذرترین نقاط هرمزگان طرح تکمیل شده یا فعال است.
حمزه پور همچنین به شرایط بحرانی سدهای استقلال میناب، شمیل و نیان بندرعباس 
اشاره کرد و گفت: باتوجه به تداوم وضعیت خشکسالی و کم بارشی ضروری است، 
اقدامات لازم برای صدور مجوز خرید تضمینی حداقل به میزان ۳۵ هزار مترمکعب 
آب از طریق احداث آب شیرینکن برای شهر بندرعباس صورت گیرد تا تابستان آینده 
با چالش مواجه نشویم. وی با اشاره به چالش های حوزه آب و فاضلاب استان اضافه 
کرد: باتوجه به خشکسالی و گرما وضعیت تامین آب نیز متاثر از آن است اما با وجود 
این موانع، توانستیم با برنامه ریزی و آرامش نسبی تابستان امسال را پشت سربگذاریم.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان همچنین به اقدامات حوزه فاضلاب در 
استان اشاره کرد و گفت: تاکنون ۸۵۰ کیلومتر خطوط جمع آوری فاضلاب اجرا شده 

و ۲۳۰ کیلومتر دیگر باقی مانده است.
وی ادامــه داد: از مجموع ۲۳۰ کیلومتر باقی مانده خطوط جمع آوری فاضلاب، ۱۳۰ 
کیلومتر آن در بافت فرســوده و کمترتوسعه یافته است که تخصیص اعتبار از بخش 

مسئولیت های اجتماعی می تواند به سرعت دهی در این روند کمک کند.
حمزه پور با تاکید بر اینکه برای طرح های جدید از جمله توسعه شهرها باید به تامین 
به موقع اعتبارات مورد نیاز جهت زیرساخت های آب آشامیدنی و شبکه جمع آوری 
فاضلاب توجه جدی کرد، گفت: چرا هنوز در بسیاری از مسکن های مهر شهرک پیامبر 

اعظم)ص( شهر بندرعباس با گذشت چندین سال با مشکل جدی مواجه هستیم.
تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس ۶۰ درصد پیشرفت در سه سال گذشته

فرماندار بندرعباس نیز در این نشست با اشاره به اینکه در حوزه جمع آوری فاضلاب 
در این شهرستان کار بسیار بزرگی انجام گرفته است، گفت: یکی از این اقدامات تکمیل 
تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس است که از دهه ۶۰ آغاز شده و تنها در سه سال اخیر 

شاهد ۶۰ درصد پیشرفت هستیم.
حبیب بهادری یادآور شــد: در طول دوران انقلاب اسلامی در یکی از حوزه هایی که 
خدمات شایانی انجام شده، حوزه آبرسانی است که در سه سال گذشته رویکرد بسیار 
خوبی در حوزه آب و فاضلاب استان هرمزگان و شهر بندرعباس شکل گرفته است.
یک هزار و ۷۶۰ میلیارد ریال برای طرح های آبرسانی بندرعباس پیش بینی شد

وی، برخورد با انشعاب های غیرمجاز آب در شهر بندرعباس را مورد تاکید قرار داد 
و گفــت: فرمانــداری در این زمینه همکاری لازم را با آب و فاضلاب هرمزگان انجام 

خواهد داد.
فرماندار بندرعباس همچنین به آمادگی فرمانداری برای آموزش دهیاران و بخشداران در 
ترویج فرهنگ مصرف بهینه آب اشاره کرد و گفت: باید تلاش کنیم تا آب آشامیدنی تنها 
در بخش بهداشت و آشامیدنی مورد استفاده قرار گیرد و از آبیاری فضای سبز خودداری 
شود.بهادری همچنین ایجاد مسکن بدون توجه به زیرساخت را اشتباه دانست و گفت: 
با ایجاد زیرساخت ها، می توان از مشکلات جلوگیری کرد.وی، بازگو کردن اقدامات 
انجام شده و برنامه های پیش رو را ضروری دانست و خواستار تبیین بیشتر اقدامات 
در حوزه آبفا باتوجه به فعالیت های گسترده این شرکت در سطح استان و شهرستان 

بندرعباس شد تا از این طریق بتوان تصویری از آینده به مردم ارائه کرد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:

یک هزار و ۷۶۰ میلیارد ریال برای طرح های 
آبرسانی بندرعباس پیش بینی شد

 

اقتصاد کیش -   مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان از فعال بودن ۶۴ پروژه 
آبرسانی در شهرستان بندرعباس خبر داد.

عبدالحمید حمزه پور در جلسه مشترک با فرماندار و بخشداران شهرستان بندرعباس 
از فعال بودن ۶۴ پروژه آبرســانی در شهرستان بندرعباس خبر داد و اظهار کرد: از 
ایــن تعــداد، ۱۴ پروژه در منطقه یک، ۱۴ پروژه در منطقه ۲ و ۳۰ پروژه در منطقه ۳ 

بندرعباس و ۶ پروژه در بخش فین قرار دارد.
وی، اعتبار پیش بینی شده برای این پروژه ها را ۱۷۶ میلیارد تومان عنوان کرده افزود: 
تاکنون ۲۲ میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان برای این پروژه ها تخصیص داده شده است.
مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان با اشاره به چالش های حوزه آب و فاضلاب 
بیان کرد: با توجه به خشکسالی و گرما وضعیت تأمین آب نیز متأثر از آن است اما 

خوشبختانه به رغم این موانع، توانستیم با برنامه ریزی و آرامش نسبی تابستان را 
پشت سر بگذاریم.

حمزه پور همکاری فرمانداران، بخشداران، و دهیاران را برای گذر از تابستان ستود 
و گفت: برای تأمین آب شرب پایدار بسیاری از پروژه های راکد را فعال کردیم و در 
حال حاضر در صعب العبورترین نقاط هرمزگان پروژه تکمیل شده یا فعال داریم.

وی با تاکید بر اینکه اجرای پروژه های جدید از جمله توسعه شهرها باید به تأمین 
به موقع اعتبارات مورد نیاز جهت زیرساخت های آب شرب و شبکه جمع آوری 
فاضلاب توجه جدی کرد، گفت: چرا هنوز در بسیاری از مسکن های مهر شهرک 
پیامبر اعظم )ص( شهر بندرعباس با گذشت چندین سال با مشکل جدی مواجه 

هستیم.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان، همچنین به شــرایط بحرانی سد 
استقلال، شمیل و نیان اشاره کرد و گفت: با توجه به تداوم وضعیت خشکسالی و 
کم بارشی ضروری است، اقدام لازم برای صدور مجوز خرید تضمینی حداقل به 
میزان ۳۵ هزار متر مکعب آب از طریق احداث آب شیرین کن جهت شهر بندرعباس 

صورت گیرد تا تابستان آینده با چالش مواجه نشویم.
وی در پایان به اقدامات حوزه فاضلاب اشــاره کرد و گفت: تاکنون ۸۵۰ کیلومتر 
خطوط جمع آوری فاضلاب اجرا شده است که برای بهره مندی کل جمعیت، ۲۳۰ 
کیلومتر دیگر باید اجرا شود. حمزه پور گفت: از مجموع ۲۳۰ کیلومتر باقی مانده 
خطوط جمع آوری فاضلاب، ۱۳۰ کیلومتر آن در بافت فرسوده و کمتر توسعه یافته 
است که تخصیص اعتبار از بخش مسئولیت های اجتماعی می تواند به تسریع در 

این روند کمک شایانی کند.

۶۴ پروژه آبرسانی در شهرها و روستاهای بندرعباس 
فعال است

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:


